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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister z uprzejm¹ proœb¹ o spowodowanie zmiany absurdalnego w moim

przekonaniu przepisu zabraniaj¹cego przewo¿enia pacjenta t¹ sam¹ karetk¹ do kolejnych placówek.
Funkcjonowanie przepisu znacznie wyd³u¿a czas oczekiwania na interwencjê kardiologiczn¹ i stanowi
zagro¿enie dla ¿ycia pacjenta. Ambulans pogotowia ratunkowego, który przywozi pacjenta do szpitalne-
go oddzia³u ratunkowego, nie mo¿e czekaæ na wynik badania. Czêsto zdarza siê, ¿e trzeba czekaæ na ko-
lejn¹ karetkê nale¿¹c¹ do SOR, co znacznie zmniejsza szansê pacjenta na prawid³owe leczenie.

Kolejn¹ bardzo wa¿n¹ kwesti¹ jest, aby wszystkie karetki posiada³y urz¹dzenia do tele-EKG
wspó³pracuj¹ce ze stacj¹ odbiorcz¹. Dla przyk³adu w Krakowie na dwadzieœcia cztery karetki tylko
dwanaœcie mo¿e korzystaæ z systemu tele-EKG, pomimo ¿e Szpital im. Jana Paw³a II dysponuje najwy¿-
szej jakoœci sprzêtem i kadr¹.

Szacuje siê, ¿e z powodów, które wymieni³em, co roku umiera w Polsce kilkadziesi¹t osób.
Bardzo proszê Pani¹ Minister o osobiste zainteresowanie siê przedstawion¹ spraw¹.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




